
            

 Zápis ze zasedání VV OFS Hodonín č. 4 ze dne 2.11.2022 
 
 
Přítomni:   Kordula Antonín, Bíza Michal, Mokrý Josef, Blaha Petr, Příkazský Tomáš, Drozdy Luboš, Bártek 

Vojtěch 
                              
Omluveni:   
 
Hosté:   Foltýn Josef (předseda KM), Polák Vlastimil (sekretář) 
 
 
 

• VV projednal rozpočet OFS Hodonín do konce roku; 

• VV zhodnotil a pochválil organizaci a celkovou úroveň utkání 1.A třídy TJ Sokol Hroznová Lhota – Vnorovy, 
které bylo v přímém přenosu vysíláno na ČT Sport; 

• V. Bártek podal informace z České unie sportu a zejména o dotačních programech vypsaných NSA. V současné 
době jsou otevřeny programy Můj klub 2023 a Můj klub 2023 – pohyb a zdraví; 

• VV bere na vědomí a souhlasí s návrhem komise mládeže ohledně vytvoření TOP skupiny a B skupiny mladších 
žáků pro jarní část sezony. Prvních 5 týmů ze skupiny A i skupiny B po podzimní části postupuje do TOP skupiny 
pro jarní část a týmy na 6 – 10 místě budou na jaře hrát B skupinu. S tímto návrhem rovněž souhlasí STK; 

• J. Foltýn podal informace o soutěžích přípravek a o činnosti komise mládeže, zejména o okresních výběrech 
mládeže; 

• J. Foltýn informoval o přípravách OHL mládeže; 

• J. Foltýn informoval o organizaci trenérského kurzu licence FAČR C pro nové trenéry, který se uskuteční ve 
dnech 19.11. – 20.11. 2022 v zasedací místnosti na stadionu U Červených domků v Hodoníně; 

• V. Polák informoval o schůzce sekretářů OFS v rámci JmKFS. Schůzka proběhne v úterý 8.11.2022 v Brně a 
tématem bude restrukturalizace soutěží; 

• T. Příkazský informoval o vývoji nových webových stránek OFS, které by měly být hotovy do konce tohoto 
týdne; 

• VV schválil příspěvek ve výši 20.000,-Kč pro komisi rozhodčích. Tento příspěvek je na pokrytí nákladů na halový 
turnaj rozhodčích, který se bude konat v hale v Lužicích; 

• J. Mokrý navrhl, aby utkání, na která nejsou delegováni rozhodčí mohli řídit proškolení OAR a mít za to odměnu 
jako R. Toto bude probráno s komisí rozhodčích před jarní částí sezony; 

• V. Polák navrhl, aby se před jarní částí sezony uskutečnil seminář pro kluby, na kterém bude detailně 
prezentováno, jak vyplnit zápis o utkání v případě, že nebude na utkání delegován rozhodčí; 

• L. Drozdy zhodnotil výkony rozhodčích na utkáních okresních soutěží, které měl možnost shlédnout a 
informoval o stavu rozhodčích v rámci OFS. 
        
 

Předseda OFS Hodonín 
        Antonín Kordula 
Zapsal: 
Vlastimil Polák, sekretář OFS Hodonín 
 
 
 
 
V Hodoníně dne 2.11.022 
 


